
Referat af Bestyrelsesmøde d. 29. november 2022 

 

1. vedr. hjertestarter var der flertal for at den selvfølgelig skal blive på kortet over hjertestartere, 
Mimi, Charlotte og Eva kigger jævnligt til den. 

2. Nye postkasser til rækkehuse Shirley bestiller dem hjem, og så finder vi ud af at får sat de gamle 
låse over i. 

3. Orientering til bestyrelsen vedr. kummeskade i nr. 33 og korrespondance herom. 
4. Skur er fyldt af havemøbler Mimi finder et skriv vi kan dele rundt. 
5. For lidt respons på mail jeg begrænser at sætte cc. På og hvis der skal svares, skal der stå vigtigt 
6. Vedr. skattefrigodtgørelse Eva sender mail rundt fra Marianne så bestyrelsen selv svarer. 
7. oprydning i kælderrum af bestyrelsen efter jul. 
8. Julefrokost d. 10. Mart 2023 
9. Elevator i nr. 35 er kortsluttet. Steen mener det ligner urent vand, Steen vil gå på loftet i morgen og 

giver Eva Besked, Rene skulle komme med drone, men har ikke været her. 
10. Drenge i kælderen igen, Steen undersøger priser på video overvågning og så vil vi tage det op til 

generalforsamlingen. Eva undersøger med Bjarke om vi må sætte det op i kælderen uden 
godkendelse. 

11. Sortering af affald Charlotte har set nogle som ikke bor her komme affald i containere, men der er 
ikke flertal på at bruge penge på at lukke af. Eva skriver til Affald HTK om vi kan ændre på vores 
antal containere så vi har 2 metal, 3 plast og mælkekartoner samt 6 til restaffald. 

12. Grundejerforeningen der er stadig ikke skiftet bank, så der er stadig ikke styr på det. 
13. vedr. utætte døre og vinduer er skemaer ikke udfyldt korrekt så Eva skriver til Bjarke om der kan 

laves et nyt skriv kun om døre med vandindtrængning. Der var ca. 39 vinduer og 42 døre. 
14. Næste møde er hos Mimi d. 24. januar 2023 


